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Abstract : This Paper is to introduce and define a new class of open set in 

bitopological space called pre-Nα-open   as generalized of  pre-α-open in topological 

space , and we study their basic properties . 

Abstract 

 In this paper we introduced new types of open and closed sets in bi-topological 

spaces, where we have introduced the definition of pre-Nα-open sets in bi-topological 

spaces, as the we have created the relationship between them and open and closed sets 

in these bi-topological spaces, we studied the basic properties of pre-Nα-open sets in 

this spaces. 
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 الفضاءات ثنائية التبولوجيا في       النمط  المجموعات المفتوحة من
 2طالب غريبة ، 1الحميدوخضر  رياض
 1,2سوريا -جامعة البعث –كمية العموم  -قسم الرياضيات 

 
 الخلاصة :

المغلقة في الفضاءات المجموعات من المجموعات المفتوحة و  ا  جديد ا  نوعفي هذا البحث، أوجدنا 
 اختصارا   ) او       النمط  من ة، حيث أدخلنا تعريف المجموعات المفتوحةثنائيالتبولوجية ال

أوجدنا العلاقة بينها وبين المجموعات و ة، ثنائيفي الفضاءات التبولوجية ال( مفتوحة       
، ودرسنا بعض الخصائص الاساسية للمجموعات ةثنائيالمفتوحة، المغلقة في هذه الفضاءات التبولوجية ال

 في هذه الفضاءات.       المفتوحة والمغلقة من النمط 
 ) او       النمط  من المجموعات المفتوحة،  ةثنائيالفضاءات التبولوجية ال كممات مفتاحية :

 اختصارا   ) او       النمط  من ةغلقالمجموعات الم ، (مفتوحة        اختصارا  
 .(ةغلقم       
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